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OKRM/115/2023/Z/56

Volební období 9 (2022 – 2026)

Z Á P I S
z 6. jednání komise rady města pro cestovní ruch konaného dne 14. 6. 2023

Přítomni: Sandrik Bednář, Erik Ferchenbauer, Ing. Věra Hadáčková, Ing. Kamila 
Hrabáková, Martin Jakubec, Mgr. Libor Moravec, Jan Petrák, Bc. Pavla 
Šádková, Martin Šestauber, Ing. Michal Voleník

Omluveni: Ing. Petr Klika

Nepřítomni:

Hosté: Ing. Jaromír Polášek

V úvodu jednání došlo ke schválení bodů programu. 

Schválený program:

1. Poplatek z pobytu a karta hosta
Jedná se o představení myšlenky vazby ubytovacího poplatku a karty hosta. Prezentaci 
připravil Ing. Jaromír Polášek.  
Ubytovací poplatek – pozitivní motivací, aby ubytovatel evidoval hosty, je karta hosta. Je 
to jeden z nástrojů. Nezvyšovat ubytovací poplatek sám o sobě, ale hned říct, že turista 
obdrží kartu hosta. 
Karta hosta: 
Ekonomický benefit, nástroj k propagaci turistické oblasti. Od Českého statistického úřadu 
omezená data, která jsou zveřejňována s časovým zpožděním. Chceme pravidelně 
komunikovat a oslovovat hosty/návštěvníky turistické oblasti. 
Vrchol domácí turistiky je již za námi a musíme aktivně získávat a oslovovat návštěvníky.
Stále zde existuje potenciál vůči ubytovací kapacitě, v Českých Budějovicích jsme na 
přibližně 1/3 zahraničních hostů, oproti jejich návštěvnost v době před pandemií COVID.   
Karta musí být nastavena tak, aby ji návštěvník chtěl a zároveň malá administrativní 
náročnost pro ubytovatele. Nejednalo by se o fyzickou kartu. 
Z pohledu marketingu je to výhodné i pro zapojené atraktivity. Systém postavený provizně, 
část slev jde i za zapojenou atraktivitou. Zároveň se všechny slevy nevyužijí. V hodný 
produkt i pro kongresový a konferenční turismus. 
Pořízení karty při ubytování – nastavit na délku pobytu 2 nebo 3 noci, karta v ceně 
ubytování, ubytovaný jí musí chtít. Je možné napočítat slevy a kartu hosta lze prodávat.
Ze strany komise padl dotaz: „co se stane v případě vzniku krajské karty s naší kartou 
hosta“
Překlopení dílčích karet hosta do větších celků není problematické a je to realizovatelné. 
V ČR existuje příklad Znojemské karty. 
Pan Moravec reagoval na uvedená data, že jsou velmi optimistická a představuje si 
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předložení 3 variant, a aby byly vidět dopady 2024 – 2026. 
Náklady na kartu hosta hradit ze zvýšeného ubytovacího poplatku. Čím méně lidí, tím méně 
slev.
Komise bere tento bod na vědomí, projekt podporuje a rozpracovat varianty pro delší 
časové období.

2. Pravidla dotačního programu města České Budějovice na podporu cestovního ruchu v roce 
2023
V září předloží členové komise přehled navrhovaných změn a úprav pravidel. Dojde 
k neformálnímu setkání již v průběhu letních měsíců. 

3. Vyhodnocení dotačního programu města České Budějovice na podporu cestovního ruchu 
v roce 2022
Členové Komise vzali na vědomí vyhodnocení Dotačního programu města České 
Budějovice na podporu cestovního ruchu v roce 2022. Vyhodnocení bude předloženo Radě 
města a Zastupitelstvu města. 

4. Různé

4.1 Manuál Kultivované Budějovice
Přijato usnesení č. 2/2023 (8 - 8,0,0)
Člen komise, pan Ferchenbauer, průběžně informoval ostatní členy o dalších poznatcích 
k této problematice. Vymahatelnost manuálu Kultivované Budějovice je možná přes tyto 
varianty: 
1. památkový zákon – máme vymezené v Manuálu větší území než je městská památková 
zóna
2. regulace reklamy – nepostihuje předzahrádky
3. regulační plán – možné východisko, zahrnovalo by 90% požadavků obsažených v našem 
Manuálu. 
Potřeba počítat s kontrolou plnění. Kampaň, která k této problematice proběhla je již 
zapomenuta.

Vysvětlivka: v závorce je uveden výsledek hlasování (x - a,b,c), a = počet hlasujících pro, b = 
počet hlasujících proti, c = počet těch, kteří se zdrželi x = počet přítomných členů.

6. jednání komise rady města pro cestovní ruch bylo ukončeno v 18:45 hod.

Soubor usnesení:

K bodu: Manuál Kultivované Budějovice

komise rady města pro cestovní ruch přijala   u s n e s e n í   č. 2/2023:

komise rady města pro cestovní ruch

d o p o r u č u j e
zabývat se implementací „Manuálu Kultivované Budějovice“ do regulačního plánu a nastavení 
podpory dotčených subjektů pro jeho zavedení. 
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V Českých Budějovicích dne 14. 6. 2023

Zapsal(a): Mgr. Martin Mlčák, sekretář komise

Ověřil(a): Bc. Pavla Šádková

Bc. Pavla Šádková
předsedkyně komise

mlcakm
Text napsaný psacím strojem
v. r.

mlcakm
Text napsaný psacím strojem
v. r.

mlcakm
Text napsaný psacím strojem
v. r.




